



3/28/2020

សត្វឥន្រ្ទីប្រមូលផ្តុំគ្នា

https://branham.org/en/articles/3262020_TheEaglesGatheringTogether

ពូជពង្សរបស់អំប្រាហាំជាទីស្រឡាញ់

តើជាពេលវេលាដ៏ពិសេសយ៉ាងណាហ្ន៎ ដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានដល់យើងកាលពីថ្ងៃអាទិត្យសប្តាហ៍មុន នៅពេលដែលកូនក្រមុំត្រូវបានប្រមូលមកពីជុំវិញពិភពលោកនៅឯបណ្តែងរបស់ទ្រង់ បានស្តាប់សម្លេងរបស់ប៉ាប៉ាដែលជាព្រះជាម្ចាស់និយាយមកកាន់យើង ហើយលើកទឹកចិត្តយើងតាមរយៈសាររបស់ទ្រង់ ដោយប្រាប់យើងថាអ្នកជាកូនក្រមុំរបស់ខ្ញុំ ហើយអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើយ៉ាងជាក់ច្បាស់៖ ស្នាក់នៅជាមួយផ្លូវដែលខ្ញុំបានផ្តល់សម្រាប់ថ្ងៃនេះ រាជ្យសារនេះ ហើយអនុវត្តអំណោយដែលជារាជ្យសារនេះ ដល់ផ្ទះរបស់អ្នក។

គ្មានអ្វីដែលអាចបង្កបង្រួមកូនក្រមុំបានទេ តែគឺជាសំឡេងនោះ រាជ្យសារនេះ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ផ្ទាល់និយាយទៅកាន់គ្រាប់ពូជដែលបានតម្កល់ទុកជាមុនរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់កំពុងប្រទានដល់យើង ឲ្យមានភាពតែមួយជាមួយទ្រង់ ហើយយើងរាល់គ្នា ដូចជាយើងតែមួយនៅក្នុងទ្រង់។

យើងកំពុងឃើញបទគម្ពីរកំពុងត្រូវបានបំពេញនៅចំពោះមុខយើង។ ហោរារបស់ព្រះបានប្រាប់យើងថា ថ្ងៃនេះកំពុងតែមក អ្វីដែលត្រូវរំពឹងនិងអ្វីដែលយើងត្រូវធ្វើដើម្បីរៀបចំខ្លួនយើង។ យើងបានហ្វឹកហាត់អស់រយៈពេលជាច្រើនថ្ងៃមកហើយ។ កូនក្រមុំបានរៀបចំខ្លួនរួចរាល់ហើយ។

យើងត្រូវបានគេបង្ខំឱ្យចូលទៅក្នុងផ្ទះរបស់យើង ដូច្នោះយើងអាចលឺសំលេងនោះ ហើយលូងលោមដូចដែលទ្រង់បានប្រាប់ យើងជាមួយនឹងអាជ្ញាធរនីមួយៗដែលយើងបានឮថា កុំខ្លាចអីកូនៗ ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នក អ្នកគឺជាមនុស្សដែលខ្ញុំបានជ្រើសរើស ខ្ញុំបានផ្តល់កន្លែងសម្ងាត់ដល់អ្នក។ អ្វីៗដែលអ្នកត្រូវការគឺខ្ញុំបានធ្វើដូចអេលីយ៉ាជាអ្នកបំរើរបស់យើងដែរ។

អេលីយ៉ាមានកន្លែងសម្ងាត់មួយដែលព្រះបានផ្តល់ឱ្យ ។ ឥឡូវនេះ ព្រះវិហារមិនដែលបានផ្តល់ឱ្យគាត់ទេ ស្តេចមិនដែលផ្តល់វា សម្រាប់គាត់ទេ គាត់មិនបានផ្តល់ឱ្យខ្លួនឯងទេ ប៉ុន្តែព្រះបានផ្តល់កន្លែងសម្ងាត់មួយសម្រាប់អេលីយ៉ា ត្រូវបានផ្តល់អាហារគ្រប់ ពេលក្នុងអំឡុងពេលគ្រោះរាំងស្ងួតដែលអាហាររបស់គាត់ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ គាត់មិនចាំបាច់ឆ្ងល់ថា តើនឹងមានអ្វី កើតឡើងនៅថ្ងៃស្អែក ឬឆ្ងល់ថាប្រសិនបើការផ្គត់ផ្គង់បានអស់។

ព្រះបានបង្កើតផ្លូវមួយសម្រាប់អេលីយ៉ាដើម្បីគេចចេញពីវា។ **ហើយទ្រង់បានបង្កើតផ្លូវសម្រាប់កូនចៅដែលជឿទ្រង់ ឱ្យរួចផុតពី សេចក្តីក្រោធនិងអ្វីដែលត្រូវមក។**

65-0718e - " អាហារខាងព្រលឹងវិញ្ញាណតាមរដូវកាល "

សូមអរគុណព្រះវរបិតា ហើយយើងមិនចាំបាច់ឆ្ងល់ថាតើនឹងមានអ្វីកើតឡើងនៅថ្ងៃស្អែក ឬបើអាហារនិងត្រូវខ្វះខាត។ ដ្បិតទ្រង់ បានផ្តល់ផ្លូវនៃការត់គេចសម្រាប់ជំនាន់របស់យើង។

យើងឃើញថាសម្តេចប៉ាបនិងពួកគ្រូផ្សាយដំណឹងល្អកំពុងតែអំពាវនាវការអធិស្ឋាន ហើយបានតមដោយនិយាយថា ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងខ្ញុំប្រើចិត្តហើយ សូមអត់ទោសអោយយើងរាល់គ្នា សូមអត់ទោសអោយយើងរាល់គ្នាផង។

វាមានចម្ងាយមួយលានម៉ាយល៍ពីការក្លាយជាប្រទេសគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំមិនទាំងអធិស្ឋានអោយវាផង។ តើខ្ញុំអាចអធិស្ឋានសម្រាប់ វាយ៉ាងដូចម្តេច ហើយវានឹងមិនប្រើចិត្តនៅក្រោមអំណាចចេស្តារបស់ព្រះដែលបានបង្ហាញនៅមុនវាទេ។ និងការបដិសេធ និង ការបិទទ្វារចំពោះវា ហើយដើរចេញ? ខ្ញុំប្តេជ្ញាចំពោះព្រះ។ **ហើយនាងនឹងទៅឆ្ងាយទៀត។ ហើយឥឡូវនេះនាងនឹងលិច។ គ្រាន់ តែមើលតើមានអ្វីកើតឡើង។**

65-0718M - "ព្យាយាមធ្វើកិច្ចការបំរើព្រះ ដែលមិនមែនជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ"

យើងកំពុងឃើញពាក្យទាំងនេះកំពុងត្រូវបានបំពេញ។

នៅពេលដែលពួកគេមកប្រេងហើយនិយាយថា ផ្តល់ឱ្យយើងនូវប្រេងរបស់អ្នក វាហួសពេលហើយ...ទៅរកដោយខ្លួនឯង ទៅ យើងគ្រាន់តែមានគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ខ្លួនយើងប៉ុណ្ណោះ។ ហើយស្តេចនេះតើនឹងប្រាប់យើងពីអ្វី?

យើងកំពុងចូលទៅក្នុងសាលាក្រុម។ សេចក្តីមេត្តាករុណាត្រូវបានគេមើលងាយ។ ប៉ុន្តែអរគុណដល់ព្រះដែលយើងបានលាក់ អាហារ អាហារខាងវិញ្ញាណ ដែលយើងកំពុងរស់នៅលើភាពល្អនិងសេចក្តីមេត្តាករុណាពីការបើកសម្តែងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះដោយបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុងចំណោមប្រជាជនរបស់ទ្រង់។

65-0718e - " អាហារខាងព្រលឹងវិញ្ញាណតាមរដូវកាល "

ទ្រង់បានប្រទានការបើកសម្តែងពិតនៅសម័យរបស់យើង គឺខ្សែអាត់ទាំងនេះដែលត្រូវបានរក្សាទុកសម្រាប់យើង។ ទ្រង់បាន
បញ្ជូនហោរារបស់ទ្រង់ ឲ្យហៅកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ ហើយតើនរណាជាហោរារបស់យើងសម្រាប់សម័យយើងនេះ?

រាជ្យសារ និងព្រះបន្ទូល គឺពិតជាដូចគ្នា។ ហោរា ព្រះបន្ទូល រាជ្យសារ អ្នកនាំសារ និងរាជ្យសារគឺដូចគ្នា។

65-0718e -" អាហារខាងព្រលឹងវិញ្ញាណតាមរដូវកាល"

បន្ទាប់មកទ្រង់នឹងលើកទឹកចិត្តយើងថែមទៀត។ ពីព្រោះ**យើងជាកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។** ទ្រង់មានបន្ទូលថាគ្មានអ្វីដែលមិនអាចទៅ
រួចទេសម្រាប់ពួកយើង ដ្បិត**អ្វីទាំងអស់គឺអាចធ្វើទៅបាន**ប្រសិនបើយើងគ្រាន់តែជឿ ហើយ**យើងជឿ...គ្រប់ពាក្យទាំងអស់។**

បន្ទាប់មកទ្រង់នឹងរំលឹកយើងអំពីសិទ្ធិអំណាច និងអំណាចដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់**យើង** ដែលជាកូនក្រមុំរបស់**ទ្រង់។** ទ្រង់នឹង
ប្រាប់យើងនូវអ្វីដែលយើងត្រូវការ សូម ដ្បិតព្រះបន្ទូលនោះរស់នៅក្នុងយើងម្នាក់ៗ។

តើអ្នកមិនបានឃើញសិទ្ធិអំណាចរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់នៅក្នុងវិហារដែលជាកូនក្រមុំទេឬ? អ្នកជឿបានជាសះស្បើយ
មនុស្សស្លាប់បានរស់ឡើងវិញ មនុស្សពិការដើររួច អ្នកពិការភ្នែកអាចមើលឃើញ ហើយដំណឹងល្អចេញទៅដោយអំណាចរបស់
វា ត្បិតសារនិងអ្នកនាំសារគឺដូចគ្នា។ ព្រះបន្ទូលស្ថិតនៅក្នុងក្រុមជំនុំដោយផ្ទាល់។

65-0718e -" អាហារខាងព្រលឹងវិញ្ញាណតាមរដូវកាល"

ដូច្នោះតើយើងត្រូវខ្លាចអ្វីខ្លះ? **គ្មានទាល់តែសោះ** ត្បិតព្រះមានផ្លូវដែលបានផ្តល់ កន្លែងលាក់ខ្លួន ផ្តល់អាហារ ហើយដែលបាន
ផ្តល់នូវព្រះបន្ទូលជាចំណីអាហាររស់នៅក្នុងខ្លួនយើងម្នាក់ៗ។ យើងអាចនិយាយព្រះបន្ទូលសម្រាប់អ្វីដែលយើងត្រូវការ។

ចូរយើងចាប់ផ្តើមថ្ងៃរបស់យើងដោយការប្រមូលផ្តុំនៅជុំវិញបល្ល័ង្ករបស់ទ្រង់នៅម៉ោង ៩:០០ព្រឹក ដើម្បីថ្វាយបង្គំនិងទូលទៅ
ទ្រង់ពីរបៀបដែលយើងស្រឡាញ់ទ្រង់ និងអរគុណទ្រង់ដែលបានផ្តល់ឱ្យយើងនូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងត្រូវការ ដើម្បីក្លាយជា
កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកសូមឱ្យយើងបង្រួបបង្រួមម្តងទៀតនៅជុំវិញបល្ល័ង្ករបស់ព្រះអង្គនៅម៉ោង ១០:០០ នាទីដែលជា
ម៉ោងនៅជេហ្វឺរសានីវិលក្នុងពេលវេលាដើម្បីស្តាប់រាជ្យសារ៖ 65-0718E អាហារខាងព្រលឹងវិញ្ញាណតាមរដូវកាល។

សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នករាល់គ្នា។

បងប្រុស យ៉ូសែប

អាស័យដ្ឋានអ៊ីម៉ែល

kimchheak@vgrooffice.org

អាស័យដ្ឋានការិយាល័យ

ផ្ទះលេខ ៥A, ផ្លូវ៣៧១សូឡា ភូមិទ្រាង សង្កាត់ស្ទឹងមានជ័យ៣ ខ័ណ្ឌមានជ័យ រាជធានីភ្នំពេញ

ទូរស័ព្ទទំនាក់ទំនង: 077884045

សំរាប់សារជា PDF និងជាអូឌីយ៉ូ: <https://branham.org/en/MessageAudio>

[ជ្រើសរើសភាសារខ្មែរ]

ស្តាប់ការផ្សាយបន្តផ្ទាល់ពីកម្មវិធីថ្វាយបង្គំ

<http://svfellowship.info/km/rong-ubaosath-branham-audiyau/>

រោងឧបោសថប្រាណហាំអូឌីយ៉ូ

- [18-1216 ដាច់ខាត](#)
- [18-0902 សម្លេងនៃសញ្ញាសម្គាល់](#)
- [18-0603 កូនចិញ្ចឹម 1](#)